
E-post fra Styreleder ARENA Magnus Gulbrandsen, daert 17.9.2019: 
 
Hei, for kunngjøringsteksten var det bare å oppfordre til at endringsforslagene ble tatt inn. 
 
For reglementet har jeg klippet inn det foreløpige utkastet til referat fra møtet under. Det er jo ikke 
blitt godkjent ennå, men jeg synes for min del at det reflekterer diskusjon og konklusjon godt. Si 
igjen fra om noe er uklart. 
 
Mvh Magnus 
 
ARENAs styre diskuterte Fakultetets forslag til administrasjonsreglement for ARENA i møte 
16.09.2019, og har følgende kommentarer: 
 
ARENAs styre er i hovedsak opptatt av to foreslåtte endringer: Overgang til et rent UiO internt styre, 
og opprettelsen av et strategisk faglig råd. 
 
Endringene fremstår som ubegrunnede og uklare. Hva er hensikten med endringen i reglementet 
hva gjelder å gå bort fra eksterne styremedlemmer, annet enn at ARENAs styre skal gjøres likere 
andre styrer ved UiO/ et forsøk på en slags harmonisering av ARENA til fakultetet? Hvordan 
endringen skal kunne skape muligheter for å få til noe annet og noe bedre enn det vi får til i dag er 
uklart. Å gå bort fra eksterne medlemmer synes forskningspolitisk som et steg i feil retning, i utakt 
med tiden, og "overkill" for en liten enhet som ARENA. Det vil også generere økt arbeid, kanskje 
spesielt administrativt, og også risiko for dobbeltarbeid. 
 
Styret oppfatter at det har lite vedtaksmyndighet, og stusser på ordlyden i §5: Hva legger man i at 
styret skal behandle saker, og ikke beslutte? I såfall ville det være desto viktigere med eksterne 
medlemmer.  Og i tillegg til et styre som har lite beslutningsmyndighet, foreslås et strategisk råd? 
Hva er begrunnelsen for to organ?  
 
Usikkerhet knyttet til rollen til det strategiske rådet vis-a-vis styret. 
 
Bekymring for hvor godt et styre vil kunne fungere dersom det kun skal møtes to ganger i året; er 
dette nok til å skape interesse, engasjement og til gode diskusjoner, mulighet til å følge opp? 
 
Dokumentet gir med sine mange trykkfeil  og upresise formuleringer inntrykk av å være 
hastverksarbeid. 
 
Av ovenstående grunner foreslår ARENAs styre at forslaget om et eksternt faglig råd forkastes. 
 
Samtidig foreslår ARENAs styret at i styrets sammensetning opprettholder dagens ordning med 
eksterne medlemmer. og at ny sammensetning gjøres på følgende måte: 
 
Sammenslåing av kategori A og B som de er beskrevet til en kategori på to medlemmer (én fra A og 
en fra B) og opprett ny kategori med to eksterne medlemmer. På denne måtes opprettholdes det 
odde antall styremedlemmer. 
 
ARENA foreslår også at følgende ordlyd tillegges i §2 og  §8: 
§2: Senteret ledes av et styre som oppnevnes av fakultetet, ETTER FORSLAG FRA SENTERLEDER VED 
ARENA. 
§8: Styret skal ha en leder og en nestleder. Disse oppnevnes av Det samfunnsvitenskapelige fakultet 
ETTER FORSLAG FRA SENTERLEDER VED ARENA. 



 

 


